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Burmistrz Miasta Kluczborka

Interpelacja radnego w przedmiocie naprawy nawierzchni dróg w miejscowości Borkowice

W imieniu mieszkańców wsi Borkowice zwracam się uprzejmie z zapytaniem o termin naprawy
nawierzchni dróg w miejscowości Barkowiec.

W 2021 mieszkańcy Borkowic złożyli do Burmistrza wniosek o przesunięcie kwoty 30.000 zł
z funduszu sołeckiego na rok 2022 celem zebrania większej kwoty na przeprowadzenie naprawy nawierzchni
dróg w miejscowości Borkowice. Takie też poczynione zostały wówczas ustalenia z Naczelnikiem Wydziału
Gospodarki Miejskiej. Niestety do dnia dzisiejszego remont nie został przeprowadzony, dziury w drodze
pozostały i to głębsze niż poprzednio (poniżej aktualny stan ulic Leśnej, Lipowej, Szkolnej, Wiejskiej). Ostatnio
mieszkańcy otrzymali informację, że termin prac przesuwa się na koniec października br. W ostatnich dniach
Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej poinformowała, że robót w tym roku nie wykonają.
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Wobec powyższego, wnoszę o wskazanie terminu realizacji zadania ujętego w budżecie Gminy na rok 2022.

Z poważanier
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